
Zápis ze zasedání Školské rady Základní školy a Mateřské školy 

Chotoviny konané dne 10. 10. 2023 od 17. 00 hodin 

 

Přítomni:  

Školská rada: 

Mgr. Alena Elhenická 

Mgr. Jiří Honza 

Martina Křížová 

Mgr. Regina Merxbauerová 

Mgr. Jana Němečková 

Ing. Ivana Novotná 

Václav Pražák 

 

Hosté:  

Mgr. Martina Sochůrková, ředitelka  školy    

 

Omluveni :   

Zuzana Sumerauerová 

Mgr. Zdeněk Turek 
 

Program: 1. Schválení zápisu ze zasedání ŠR ze dne 6. června 2023 

 2. Výroční zpráva o činnosti školy za školní rok 2022/2023 

 3. Informace o chodu školy 

 4. Náměty a připomínky 

 5. Termín dalšího zasedání     

  

1. Schválení zápisu ze zasedání ŠR ze dne 6. června 2023  

Všichni přítomní schválili zápis ze zasedání ŠR z 6. června 2023. Nikdo neměl 

připomínky, jeden se zdržel hlasování. 

 

2. Výroční zpráva o činnosti školy za školní rok 2022/2023 

Mgr. Sochůrková seznámila školskou radu s Výroční zprávou školy za školní rok 

2022/2023 a s Uzávěrkou o hospodaření. K jejímu znění neměl nikdo z přítomných 

připomínky.  

Průběh hlasování: Se zněním výroční zprávy souhlasí 7 

  nesouhlasí 0  

  zdržel se hlasování 0 

Oba dokumenty budou přístupné na webových stránkách školy.  

 

3. Informace o chodu školy 

Ředitelka školy informovala o pokračujícím zapojení se školy do Šablon I. 

z Operačního programu J. A. Komenského. Z tohoto programu jsou hrazeni školní 

asistenti, další vzdělávání pedagogů a vybavení. Škola by využila i jiné nabízené 



šablony např. sociálního pedagoga, logopeda, ale podmínky splnění jsou náročné (velké 

nároky na kvalifikovanost odborníků a zároveň jejich nedostatek).  

Na konci října bude Mgr. Sochůrková předkládat žádost o dotaci z výzvy MAS Krajina 

Srdce programu IROP „Základní školy – SC 4.1“. Projekt se týká rekonstrukce odborné 

učebny informatiky a přírodních věd. Učebna by byla nově vybavena digitálním 

displejem, mobilním dobíjecím boxem pro nové chromebooky a řadou pomůcek pro 

oblast přírodních věd. V jednání je zároveň možnost rekonstrukce zázemí kabinetů. 

 

4. Náměty a připomínky 

 Od paní Reginy Merxbauerové byly vzneseny dva podněty:  

Zda by mohli rodiče na konzultacích dostávat od třídního učitele lístečky s     

hodnocením jednotlivých předmětů nebo zda by se mohla ještě před konzultacemi 

zveřejnit na Bakalářích celková známka z daného předmětu. Rodič by tak mohl 

obejít během konzultací jen ty vyučující, u kterých ví, že jeho dítě neprospívá. 

 

Vyjádření školy:  

Rodiče neprospívajících žáků (hodnocení dostatečnou a nedostatečnou známkou) 

jsou před konzultacemi informováni přes Bakaláře. Ostatním rodičům bude týden 

před konzultacemi zveřejněn prospěch z jednotlivých předmětů též přes Bakaláře  

       v kolonce Klasifikace.   

 

Mohl by se do budoucna pro děti, které ráno čekají před školou, vybudovat 

přístřešek proti dešti?  

 

Vyjádření školy:  

Žáci mají možnost v nepříznivém počasí využívat ráno i o polední pauze boční 

vchod v nové budově školy. Žáci tuto možnost moc nevyužívají.  

 

 Od paní Ing. Petry Málkové byl vznesen podnět ohledně papírových ručníků:  

Dobrý den, 

myslím, že by stálo za zvážení doplňování papírových ručníků do jídelny. Chápu, 

že spotřeba bude veliká, ale přijde mi nemožnost se utřít v jídelně jako docela 

problém. Fukary skoro nefoukají, když tam přijdete i jako cizí strávník, tak málo 

kdo čeká u sušáku, než mu uschnou ruce, takže se otíráte do oblečení. Pokud jde o 

děti, často se umaží, něco pocintají a měli by mít možnost to po sobě utřít a utřít i 

sebe. Malé děti mají docela často i umazanou pusu, takže se umyjí a nemají se kde 

utřít, buď to utřou do rukávu nebo s tím jdou ven v zimě je hned nějaký lišej. Pusa 

se pod sušákem usušit nedá. 

 

Vyjádření školy: 

Pořizování papírových ručníků je velmi finančně náročné. Žáci s nimi 

nehospodárně nakládají, plýtvají. Sušáky v jídelně i na toaletách jsou plně funkční. 

Dohled v jídelně vpouští žáky po čtyřech, aby měli možnost si v klidu umýt a 

vysušit ruce. Žáci ale většinou chvátají na oběd, a proto sušák nepoužívají. Ústa si 

mohou utírat do svých kapesníků, které by měli mít při sobě. V případě vylité 

polévky, nápoje apod. mohou žáci požádat dohled o pomoc, hadřík. Stoly jinak 

pravidelně po každé skupině strávníků uklízí paní Bervidová.  

 



 

 Od paní Martiny Křížové byl vznesen návrh: 

Rodiče by v případě potřeby školy přispěli na kovové či plastové medaile, které se 

rozdávají na školní atletické olympiádě. Letos kovovou medaili dostali jen žáci 1. 

a 2. třídy, ostatní jako medaili obdrželi Fidorku.  

Vyjádření školy: 

Paní ředitelka tuto možnost ráda využije. Paní učitelce Ireně Miloschewitschové 

předá kontakt na paní Křížovou a společně se v předstihu domluví na spolupráci.  

 

5. Termín dalšího zasedání  

Termín příštího zasedání stanovila školská rada na období květen – červen 2024. 

Zákonní zástupci žáků se mohou obrátit na jakéhokoliv člena školské rady, kontakty 

jsou zveřejněny na webových stránkách školy.  

 

Ověřovatelé:  

Martina Křížová 

Václav Pražák 

 

V Chotovinách dne: 10. 10. 2023    Zapsala: Regina Merxbauerová 


